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PROTOKÓŁ NR XLVI/2022 

RADY MIASTA CZARNKÓW 

z dnia 23 czerwca 2022 r. 

godzina rozpoczęcia sesji – 14.03 

godzina zakończenia sesji – 18.20 

Ad 1. Otwarcie sesji.  

Otwarcia obrad oraz powitania obecnych dokonała Przewodnicząca Rady 

Miasta – Barbara Lipska. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

- Andrzej Tadla – Burmistrz Miasta Czarnków, 

- Krzysztof Madaj – Zastępca Burmistrza Miasta Czarnków, 

- Beata Rączka – Sekretarz Miasta Czarnków, 

- Mariusz Tadeuszak – Skarbnik Miasta Czarnków, 

- radni – zgodnie z listą obecności stanowiąca załącznik do protokołu 

(spóźnił się radny St. Michalski, nieobecny radny P. Pawłowski), 

- pracownicy Urzędu Miasta Czarnków. Przewodnicząca poinformowała, że nikt 

z mieszkańców nie zgłosił się do debaty. 

Zalogowanie do systemu. 

Przerwa techniczna. 

Wznowienie obrad po przerwie: 14.23 

Ad 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta Czarnków – Barbara Lipska, złożyła wniosek 

o zmianę porządku obrad: przyjęcie stanowiska w sprawie kontynuacji działań 

mających na celu reaktywację linii kolejowej Czarnków - Rogoźno – Wągrowiec. 

Dodała, że apel zostanie skierowany do wszystkich, którzy w tym zakresie 

współdziałają i którzy tę inwestycję współfinansują. 

Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 

(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

Radni jednogłośnie przyjęli zmianę porządku obrad. 
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Rada Miasta obradowała zgodnie z następującym porządkiem: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Miasta Czarnków. 

5. Debata nad raportem o stanie Gminy Miasta Czarnków. 

6. Głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Miasta Czarnków wotum 

zaufania – projekt uchwały Rady Miasta Czarnków w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Burmistrzowi Miasta Czarnków – DRUK nr 334. 

7. Projekt uchwały Rady Miasta Czarnków w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta 

Czarnków za 2021 rok – DRUK nr 335: 

- rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

Miasta Czarnków za 2021 rok z informacją o stanie mienia komunalnego 

Jednostki, 

- uchwała nr SO-14/0954/196/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 29 kwietnia 2022 r. w sprawie opinii 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Czarnków za 2021 rok wraz 

z informacją o stanie mienia Jednostki i objaśnieniami, 

- debata nad przedstawionymi sprawozdaniami. 

8. Projekt uchwały Rady Miasta Czarnków w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta Czarnków za 2021 rok – DRUK nr 336: 

- przedstawienie Uchwały Nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków 

z dnia 30 maja 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu budżetu 

Miasta Czarnków za 

rok 2021 oraz wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Czarnków za 2021 rok, 

- przedstawienie uchwały nr SO-14/0955/163/2022 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 6 czerwca 2022 r. 

w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków 

o udzielenie Burmistrzowi Miasta Czarnków absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2021 rok. 

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok – DRUK nr 337, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 – 

2033 DRUK nr 338 
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c) w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Mieście Czarnków na lata 2022-2025 – 

DRUK nr 339, 

d) w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miasta 

Czarnków – DRUK nr 340, 

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko-

Trzcianeckiemu w celu dofinansowania opracowania projektu budowlano-

wykonawczego dla zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P ulica 

Gdańska w miejscowości Czarnków” – DRUK nr 341. 

10. Stanowisko Rady Miasta dotyczące projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego w sprawie Parku Krajobrazowego Dolina Noteci. 

11. Stanowisko w sprawie kontynuacji działań mających na celu reaktywację 

linii kolejowej Czarnków - Rogoźno – Wągrowiec. 

12. Korespondencja, która wpłynęła do Rady Miasta Czarnków. 

13. Interpelacje radnych. 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zakończenie sesji. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że do protokołu nie zgłoszono 

żadnych uwag. Protokół przyjęto. 

Ad 4. Raport o stanie Gminy Miasta Czarnków.  

Raport o stanie Gminy Miasta Czarnków za rok 2021 przedstawił burmistrz 

Miasta Czarnków – Andrzej Tadla.  

Burmistrz podsumował swoją działalność w roku 2021 w szczególności 

szczegółowo omówił realizację polityk, programów i strategii, uchwał Rady 

Miasta Czarnków. 

(w trakcie przedstawiania raportu na salę obrad przyszedł radny St. Michalski – 

15.13) 

Ad 5. Debata nad raportem o stanie Gminy Miasta Czarnków. 

Przewodnicząca Rady Miasta otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady Miasta: mówiąc o Programie Opieki nad Zabytkami 

nie wspomniał pan o dworku na ul. Rybaki. Czy są jakieś nowe, bieżące 

informacje w tym zakresie? Dofinansowanie do zakupu podręczników szkolnych: 

w pana wypowiedzi były wymienione dwie szkoły, które nie są podstawowe. Czy 

można w kilku zdaniach wyjaśnić, o co chodziło? 
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Burmistrz: podręczniki szkolne: gmina ma obowiązek dokonania zakupu 

podręczników dla dzieci z niepełnosprawnościami; taka była potrzeba, dla 

uczniów, którzy uczęszczają do szkół ponadpodstawowych.  

Program: omawiając raport mówiłem, że jeden zabytek jest w stanie złym – to 

właśnie ten budynek. Staraliśmy się o pozyskanie środków na modernizację 

budynku, ale nie udało się. W budynku nadal mieszka 1 rodzina, ale dopóki 

nie zostaną rozwiązane pewne sprawy (w sądzie), budynek ten będzie przez tę 

rodzinę zamieszkiwany. Musieliśmy wykonać kolejną ekspertyzę. Rzeczoznawca 

budowlany przedłużył nam możliwość korzystania z obiektu na kolejne dwa lata. 

Jednocześnie odbyła się kontrola konserwatora zabytków; konserwator nakazał 

nam wykonanie dwóch zasadniczych działań, które mają zabezpieczyć budynek 

przed dalszą degradacją: poprawa stanu technicznego dachu oraz zabezpieczenie 

budynku przed zawilgoceniem i usunięcie wilgoci z budynku. Mamy obowiązek, 

nakaz konserwatora, przywrócenia budynku do stanu świetności. Musimy 

sporządzić dokumentację, ale najpierw wszyscy lokatorzy muszą zostać 

wyprowadzeni z obiektu, żeby projektanci mogli tę dokumentację rzetelnie 

sporządzić. 

Radna K. Baryczkowska zapytała o liczbę uczniów i porównanie lat szkolnych 

2020/2021 i 2021/2022. Czy ten stan liczbowy jest podany na 31 grudnia, czy 

1 września?  

Burmistrz: stan na 30 września.  

Przewodnicząca Rady Miasta:  

w Programie gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy jest mowa m. 

in. o remontach dachów budynków przy ul. Kościuszki 35 i 51 oraz kwotach na 

ich wykonanie. Dalej, w wykazie opisu robót remontowych są wykazane te same 

budynki, ale inne są kwoty. Dlaczego? 

Burmistrz: pierwsza tabela dotyczy planu, a w druga – fizycznego wykonania 

remontów. Stąd te rozbieżności.  

Radny M. Geremek: zapytał o były dom przedpogrzebowy, należący do 

Gminy Żydowskiej. Był prowadzony dialog w tej sprawie, co dalej z tym 

budynkiem? 

Burmistrz: w tym budynku mieszkali kiedyś nasi mieszkańcy, dbaliśmy o ten 

obiekt, utrzymywaliśmy go w dobrej kondycji, było ok, nie pamiętam dokładnie 

w którym roku, ale chyba 2011, zostały podjęte pierwsze rozmowy z Gminą 

Żydowską. Cały ten majątek należy do Gminy Żydowskiej ze Szczecina. 

Wsłuchując się w uwagi, jakie docierają do urzędu ze strony mieszkańców, to 

każdy się pyta, co z tym budynkiem? Spotkałem się z przedstawicielami tej 

Gminy Żydowskiej, wskazaliśmy o jaki majątek chodzi. Podczas kolejnej wizyty 

przekazaliśmy im wszystkie dokumenty jakie mieliśmy, byliśmy też na spotkaniu 
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z ich przedstawicielem w Gminie Żydowskiej w Poznaniu, gdzie przekazaliśmy 

sobie wzajemnie posiadane dokumenty. Jednak okazało się, że w księgach 

wieczystych są inne zapisy, jest problem własnościowy. W księgach wieczystych 

w sądzie jest wpisana inna nazwa Gminy Żydowskiej: jest Gmina Żydowska, 

a powinno być Wyznaniowa Gmina Żydowska, albo odwrotnie, nie pamiętam. 

Podczas rozprawy Sąd uznał, że te dwie nazwy nie są tożsame i teraz Gmina 

Żydowska musi najpierw uregulować wszystko w księgach wieczystych, dopóki 

tego nie uczynią stoimy w miejscu. Nadal utrzymujemy budynek szkoły 

żydowskiej. Podczas ostatniego spotkania ustaliliśmy, że Gmina Żydowska 

powiadomi nas, jeśli podejmie jakieś czynności. Do tej pory nie było żadnej 

informacji w tej sprawie. Jak długo to potrwa – nie wiemy. Skontaktujemy się 

i zapytamy, na jakim etapie ta sprawa jest. 

Radny M. Geremek: nawiązał do planu zagospodarowania przestrzennego 

i zainteresowania budownictwem wielorodzinnym na terenie miasta. Zapytał też, 

czy gmina rozważa przystąpienie do SIM-u, gdyby pojawiła się taka możliwość?  

Burmistrz: jesteśmy w trakcie przygotowywania koncepcji podziałowej na ul. 

Lawendowej. Po jej wykonaniu ogłosimy przetarg. Były pytania, ale każdy czeka 

na to, kiedy ten teren zafunkcjonuje. Nie chcemy zrobić czegoś pochopnie, teren 

powinien zostać właściwie podzielony. Jeśli cokolwiek zadzieje się 

w budownictwie wielorodzinnym, gdzie będzie mogła uczestniczyć nasza spółka, 

czy gmina, wówczas się nad tym pochylimy. Na razie o takim programie 

nie słyszymy. Wszystko zależy od tego, jakie będą warunki. 

Radna R. Wujec: kiedy mówił pan o budownictwie wielorodzinnym, pojawił się 

zapis o 2 ha 

 i w nawiasie specustawa. Czego ten zapis miał dotyczyć? 

Judyta Dorożała – kierownik referatu GN: wyjaśniła, że jest to błąd 

w zapisie, który był użyty w poprzednich latach, tutaj nie powinno go być.  

Po zakończeniu debaty: 

Ad 6. Głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Miasta Czarnków 

wotum zaufania – projekt nr 252 uchwały Rady Miasta Czarnków 

w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Czarnków. 

Przewodnicząca Rady Miasta odczytała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Czarnków i zarządziła 

głosowanie nad projektem, poprosiła o głosowanie poprzez wciśnięcie przycisku 

na elektronicznym urządzeniu do głosowania i podniesienie ręki: GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 14 radnych: 

ZA-13 PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-1 
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(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

Uchwałę przyjęto.  

Burmistrz podziękował za zaufanie, jakim został obdarzony.  

Ad 7. Projekt nr 335 uchwały Rady Miasta Czarnków w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Miasta Czarnków za 2021 rok.  

Skarbnik Miasta Mariusz Tadeuszak przedstawił sprawozdanie finansowe 

i sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Czarnków za 2021 rok, wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego oraz opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Miasta Czarnków za 2021 rok. 

Dyskusja nad przedstawionym sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Miasta Czarnków za 2021 rok: 

Przewodnicząca Rady Miasta otworzyła dyskusję.  

Przewodnicząca Rady Miasta zapytała o dochody z podatku dochodowego 

od osób fizycznych realizowane przez urząd skarbowy, na które gmina nie ma 

wpływu. Skąd się biorą te zaległości? 

Skarbnik: Są to zaległości urzędu skarbowego w stosunku do gminy. Dane te 

są wpisywane do sprawozdania z informacji przekazywanych przez Urząd 

Skarbowy.  

Radna R. Wujec: Dochód większy o 2 mln. zł., planowane było więcej. 11% 

to jest udział w podatku dochodowym. Jakie inne, takie duże pozycje miały 

wpływ na tak znaczący wzrost dochodu? Czy 500+ na to oddziaływało? 

Skarbnik: Same dochody nie wzrosły za dużo za ubiegły rok, 500+ ewidentnie 

miało wpływ na to, że te dochody nie były jeszcze wyższe. Bo myśmy realizowali 

chyba do maja program, a później został on przeniesiony do MOPS-u. Ogólnie 

dochody za ubiegły rok nie wzrosły zbyt mocno. W latach poprzednich wzrosty 

były większe.  

Generalnie obniżenie podatków wpłynie niekorzystnie na naszą sytuację. Plan 

dochodów z PIT-u na ten rok został ustalony o ponad 1 mln. mniej niż osiągnięto 

z tego tytułu za ubiegły rok. Z góry jesteśmy na tym polu do tyłu. Jedynym 

plusem jest to, że od początku roku do samorządu wpływają równe raty. Na 

pewno podatek PIT jest tutaj najważniejszym dochodem. 

Radny J. Kowalski: Proszę o wyjaśnienie, skąd wzięły się rozbieżności między 

opłatami za gospodarowanie odpadami, wykazanymi w sprawozdaniu, a ujętymi 

w raporcie? 
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Skarbnik: Sprawozdanie jest sporządzane na podstawie pierwszego 

sprawozdania z lutego. Po tym okresie dokonywane są często korekty. Tak był 

też w tym roku. Niektóre faktury trzeba było przeksięgować do poprzedniego 

roku i w ten sposób w systemie gospodarowania odpadami  

z nadwyżki powstała niedopłata.  

Przewodnicząca Rady Miasta: Aktualne jest to, co w raporcie? 

Skarbnik: Tak.  

Przewodnicząca Rady Miasta: Jeśli chodzi o poprzedni rok, to mamy 

znacznie niższy poziom dochodów majątkowych. Jak to wygląda w perspektywie 

bieżącego roku? 

Skarbnik: Mamy bardzo wysoki poziom dochodów majątkowych, ale 

nie oszukujmy się, to są dochody na inwestycję. Budowa amfiteatru 

i przebudowa ul. Sikorskiego, to już ok. 9 mln. zł. na ten rok. Po tym widzimy, że 

odnosząc rok do roku, nie ma co porównywać.  

Wobec braku innych pytań, uwag, Przewodnicząca Rady Miasta zamknęła 

dyskusję, zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta 

Czarnków za 2021 rok, odczytała projekt uchwały i poprosiła o głosowanie 

poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania 

i podniesienie ręki:  

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 14 radnych: 

ZA-14 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 

(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  

Ad 8. Projekt uchwały Rady Miasta Czarnków nr 336 w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Miasta Czarnków za 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady Miasta poprosiła o zabranie głosu 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Jacka Kowalskiego, który 

przedstawił uchwałę nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków z dnia 

30 maja 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu budżetu Miasta 

Czarnków za rok 2021 oraz wniosek do rady o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Czarnków za 2021 rok. 
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Przewodnicząca Rady Miasta oddała głos radnej Katarzynie 

Baryczkowskiej- wiceprzewodniczącej Komisji Rewizyjnej, która 

przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków o udzielenie absolutorium.  

Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Czarnków za 

2021 rok, odczytała projekt uchwały, poprosiła o głosowanie poprzez wciśnięcie 

przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania i podniesienie ręki: 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 14 radnych: 

ZA-14 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 

(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  

Przewodnicząca Rady Miasta pogratulowała Burmistrzowi i życzyła 

powodzenia w realizacji kolejnego budżetu.  

Burmistrz podziękował za zaufanie, jakim został obdarzony.  

Przerwa w obradach. 

 

Ad 9. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok – DRUK nr 337: 

 

Przewodnicząca Rady Miasta oddała głos Skarbnikowi: 
 

Skarbnik omówił zmiany, jakie zostały wprowadzone do projektu uchwały po 
omówieniu go na posiedzeniu Komisji. Odczytał uzasadnienie projektu: 

 
 - Wprowadza się do budżetu środki na Fundusz Pomocy do obywateli Ukrainy z tytułu wsparcia 

jst w zakresie dodatkowych zadań oświatowych, związanych z kształceniem, wychowaniem  

i opieką nad dziećmi uczniami w kwocie 42.245 zł.  

- Wprowadza się środki w kwocie 100.000 zł z tytułu opłaty od napojów alkoholowych, 

przekazywanej z urzędów skarbowych, środki zostają przeznaczone na przeciwdziałanie 

alkoholizmowi. 

- Wprowadza się do budżetu 720 zł za naukę języka angielskiego. 

- Wprowadza się 710 zł z tytułu rozliczenia kaucji. 

- Zgodnie z pismem Ministra Finansów nr ST3.4750.17.2022.1.g zwiększa się subwencje 

oświatową na rok 2022 o kwotę 306.174 zł przeznaczeniem na podwyżki nauczycieli od 1 maja 

2022r. 

- W związku z niezrealizowaniem zadania pn. Montaż stacji ładowania pojazdów elektrycznych na 

parkingu przy Starostwie Powiatowym, w ramach wydatków niewygasających, wprowadza się 
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zadanie w ramach budżetu na rok 2022 w kwocie 27.945 zł.     

- Zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego nr FB-I.3111.133.2022.14 wprowadza się do 

budżetu dotację i wydatki na realizację i świadczenie specjalistycznych usług opiekuńczych w 

kwocie 160.000 zł. 

- Zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego nr FB-I.3111.226.2022.7 wprowadza się do 

budżetu dotację i wydatki na opłacenie składki na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające 

niektóre świadczenia rodzinne oraz zasiłek dla opiekuna w kwocie 12.000 zł. 

- wprowadza się do budżetu 1.264.310 zł otrzymanych środków za zadanie ze środków UE 

realizowane w poprzednich latach. 

- Zwiększa się wydatki na zadanie pn. Modernizacja parkomatów o 20.000 zł do kwoty 80.000 zł. 

- Zwiększa się wydatki na remonty dróg i gospodarkę komunalną  o kwotę 90.000 zł. 

- Wprowadza się nowe zadanie majątkowe pn. Przebudowa fragmentu rowu melioracyjnego  

w obrębie ścieżki rowerowej nad Notecią w Czarnkowie, w kwocie 270.000 zł.  

- Rezygnuje się z wykonania następujących zadań inwestycyjnych w roku 2022: 

1. Przebudowa chodników wzdłuż ul. Lipowej wraz z przebudową oświetlenia drogowego oraz  

z budową drogi dojazdowej do działki 2103 – dokumentacja projektowa. 

2. Przebudowa ul. Wiśniowej wraz z remontem istniejącej nawierzchni – dokumentacja 

projektowa. 

3. Przebudowa ul. Podgórnej – dokumentacja projektowa. 

- Zadanie pn. Przebudowa ul. Orzechowej- dokumentacja projektowa, wpisuje się do WPF jako 

zadanie wieloletnie, bez planu wydatków w roku 2022r.  

- Przeznacza się dodatkowe 121.610 zł na potrzeby jednostek oświatowych. 

- Planuje się nowe zadanie inwestycyjne pn. Zakup projektora na salę sesyjną, w kwocie 15.000 

zł. 

- Zwiększa się o 30.000 zł wydatki na zakupy inwestycyjne urzędu. 

- Przeznacza się 308.700 zł na zwiększenie wydatków na obsługę urzędu z czego 200.000 na 

zakup energii.    

- Przeznacza się 430.000 zł na obsługę zadłużenia oraz obsługę bankową. 

- Przeznacza się dodatkowe 121.000 zł dla Zespołu Gospodarki Miejskim Zasobem Lokalowym na 

bieżącą obsługę nieruchomości. 

- Wprowadza się nowe zadanie majątkowe pn. Montaż ogrodzenia na trybunach stadionu,  

w kwocie 30.000 zł.  

Eliminuje się omyłki wynikające z uchwały Kolegium RIO nr /945/2022.                                                                                                                                                                               

- Dokonuje się przeniesień w ramach urzędu i jednostek w celu prawidłowego wykonania 

budżetu. 

 
 

Radny J. Furmann: wycofujemy przebudowę ul. Lipowej. Jaka jest perspektywa 
dla tej ulicy?  

 
Burmistrz: pochylimy się nad tym, przeanalizujemy, podczas prac nad nowym 

budżetem. Czy to się uda? Nie wiem, ale będziemy się starali to wszystko 
zrealizować. Duży kłopot jest z tym, że nie ma projektantów od dróg. Ceny 

poszły w górę, a projektantów, fachowców nie ma. 
 

Radny St. Michalski: 30.000 zł przeznaczamy na stadion. Na co konkretnie? 

 
Przewodnicząca Rady Miasta: montaż ogrodzenia na trybunach. 

 
Burmistrz: drużyna awansowała do IV ligi. Zmieniają się wymogi, co do 

infrastruktury. Goście, którzy przyjadą na mecz, muszą być w wygrodzonym 
sektorze, muszą mieć osobne toalety. Trzeba to wykonać, bo nie będzie 

rozgrywek na naszym stadionie.  
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Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne. 

 

Wobec braku innych pytań i uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad 

uchwałą, poprosiła o wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do 

głosowania i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 14 radnych: 
ZA-14 

PRZECIW-0 
WSTRZYMAŁO SIĘ-0 

(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 
 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 
 

(18.07 – obrady opuścił radny J. Barnaś)  
 

 
b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 – 

2033 DRUK nr 338: 
 

Przewodnicząca Rady Miasta oddała głos Skarbnikowi: 
 

Skarbnik przedstawił treść zapisu §2, stanowiącego upoważnienie dla 
burmistrza: „W celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy 

z związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, upoważnia się 
Burmistrza Miasta Czarnków do dokonywania zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej związanych z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów 

inwestycyjnych przez jednostkę o ile zmiana ta nie pogorszy wyniku budżetu tej 
jednostki”.  

 
Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne. 

 

Wobec braku pytań i innych uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad 

uchwałą, poprosiła o wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do 

głosowania i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 
Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 
PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
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c) w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Mieście Czarnków na lata 2022-2025 – 

DRUK nr 339: 

 
Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad 

uchwałą, poprosiła o wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do 

głosowania i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 13 radnych: 
ZA-13 

PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 
 

d) w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miasta 

Czarnków – DRUK nr 340: 
 

Przewodnicząca Rady Miasta przypomniała, że w sprawie tego projektu były 
wątpliwości w związku z weryfikacją poniesionych wydatków przez rodziców 

składających wniosek. Radni otrzymali odpowiedz z interpretacją prawną, która 
te wątpliwości wyjaśniła.  

 

Radna J. Dymek-Hellak podkreśliła, że interpretacja prawnika nie do końca 
wyjaśnia to, o co chodziło radnym. 

 
Przewodnicząca Rady Miasta: czy w poprzedniej uchwale też był taki zapis? 

 
Radna R. Wujec: nie, tam najpierw rodzice musieli wydać pieniądze i się 

rozliczyć. A tu chodziło o to, żeby im dać pieniądze i żeby oni udokumentowali, 
że wydali je rzeczywiście na te cele.  

 
Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne. 

 

Wobec braku pytań i innych uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad 

uchwałą, poprosiła o wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do 

głosowania i podniesienie ręki:   
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GŁOSOWANIE: 
Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 

PRZECIW-0 
WSTRZYMAŁO SIĘ-0 

(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 
 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 

 
e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko-

Trzcianeckiemu w celu dofinansowania opracowania projektu budowlano-
wykonawczego dla zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P ulica 

Gdańska w miejscowości Czarnków” – DRUK nr 341: 
 

Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad 

uchwałą, poprosiła o wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do 

głosowania i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 13 radnych: 
ZA-13 

PRZECIW-0 
WSTRZYMAŁO SIĘ-0 

(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 
 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad 10. Stanowisko Rady Miasta dotyczące projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego w sprawie Parku Krajobrazowego Dolina 

Noteci. 

 Opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne. 

 

Wobec braku pytań i innych uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad 

projektem stanowiska, poprosiła o wciśnięcie przycisku na elektronicznym 

urządzeniu do głosowania i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 
Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 

PRZECIW-0 
WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
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(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 
 

Stanowisko przyjęto jednogłośnie. 

 
 

Ad 11. Stanowisko w sprawie kontynuacji działań mających na celu 
reaktywację linii kolejowej Czarnków - Rogoźno – Wągrowiec. 

 

Wobec braku pytań uwag, Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad 

projektem stanowiska, poprosiła o wciśnięcie przycisku na elektronicznym 

urządzeniu do głosowania i podniesienie ręki:   

 

GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 13 radnych: 

ZA-13 
PRZECIW-0 

WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 
Stanowisko przyjęto jednogłośnie. 

 
 

Ad 12. Korespondencja, która wpłynęła do Rady Miasta Czarnków. 
Przewodnicząca Rady Miasta przedstawiła:  

 

- pismo Marszałka Województwa Wielkopolskiego dotyczące zaopiniowania 

projektu Audytu krajobrazowego województwa wielkopolskiego. Taki audyt 

sporządza się raz na 20 lat. Jeśli rada gminy nie zajmie stanowiska w ciągu 30 

dni od dnia otrzymania projektu audytu uznaje się, że wyraża pozytywną opinię 

o przedłożonym projekcie. Architekt zapoznał się z projektem i w swojej opinii 

napisał, że nie zawiera on nic na temat miasta Czarnków, a jedynie najbliższych 

wsi Zofiowo i Romanowo.  

 

Rada Miasta nie zajęła stanowiska w sprawie.  
 

- pismo – apel w sprawie wprowadzenia zerowej stawki Vat na drewno opałowe.  
 

 
Ad 13. Interpelacje radnych. 

 
Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

nie wpłynęła żadna interpelacja.  
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Ad 14. Wolne głosy i wnioski. 
 

Radny J. Furmann przedstawił sprawozdanie z pracy Rad Społecznych Zespołu 

Zakładów Opieki zdrowotnej w Czarnkowie i Szpitala Powiatowego im. Jana 

Pawła II w Trzciance.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.   

 
 

Ad 15. Zakończenie sesji. 
 

Wobec braku innych wolnych głosów i wniosków Przewodnicząca Rady Miasta 

zakończyła posiedzenie.  

Protokołowała: Lucyna Żwawiak 

Załączniki: 

- lista obecności, 

- podjęte uchwały i stanowiska, 

- wyniki głosowań imiennych, 

- informacja z pracy Rad Społecznych. 

 

Przewodnicząca Rady 

Miasta 
 

Barbara Lipska 

 


